
Protokoll fört vid styrelsemöte för POMS-Handikappsykologernas yrkesförening 2006-
12-11  på Psykoterapimottagningen i Stockholm. 
 
Närvarande: 
Gunilla Svensson 
Peter Collsiöö 
Mattias Eriksson 
Kristina Nilsson 
Tobias Skog 
Carina Åsling 
Per telefon kontaktades Inga Lundblad Danielsson och Annika Olsson. 
På em deltog Ann Zyto, representant för Malmö-psykologerna som ska anordna konferens 
hösten -07.  
 
§1  
Mötet öppnades av ordförande. 
 
§2  
Föredragningslistan godkändes. 
Den nya styrelsen konstituerar sig: 
Ordförande Gunilla Svensson 
Vice ordförande Inga Lundblad-Danielsson 
Kassör Tobias Skogh. Peter Collsiöö finns med över bokslutet under våren -07. 
Webmaster Mattias Eriksson 
Redaktör för POMS-bladet Annika Olsson 
Sekreterare Carina Åsling 
Suppleant Kristina Nilsson 
 
§3 
Föregående styrelsemötesprotokoll godkändes.  
 
§4 
Rapporter. 
-Inga har vidarebefordrat en rapport om ”Lindrig utvecklingsstörning-riktlinjer för 
kvalitetssäkring vid utredning av barn och ungdomar som uppmärksammas inom BVC och 
skola”. 
-Gunilla rapporterar om det förslag som finns ang specialistordningen i framtiden: förslaget 
förordar tre specialistinriktningar; Klinisk psykologi, Arbetslivets psykologi och Pedagogisk 
psykologi. Diskussion kring detta. Hur kommunicera specialistordningen med arbetsgivarna? 
Vem är specialistordningen till för? Gunilla kontaktar Barbro Lindkvist och framför våra 
funderingar. 
 
§5 
Kassörsrapport. 
Peter rapporterar att seminariet i oktober sannolikt gick jämnt upp. Ekonomin är god. 
Vi har fått 1 ny medlem: Katarina Ehlin 
 
 
 
 



§6 
Skrivelser. 
Gunilla tar upp att tv-programmet ”Ondskan ” är anmält av föreningen Autism m.fl för 
osaklighet kring diagnosen Asperger syndrom, med frågan om vi i föreningen ska agera. 
Beslutar att  vi inte gör det. 
 
§7 
Konferenser. 
-Utvärdering av seminariet: Många var positiva men många tyckte också att föreläsningen 
inte var tillräckligt omfattande när det gäller att koppla teorin till funktionshinder. 
-Nästa konferens kommer att äga rum  i Malmö i oktober -07, förslagsvis ons lunch-fre lunch. 
Styrelsen diskuterar olika förslag på föreläsare med Ann Zyto. Malmö har en arbetsgrupp på 
gång som ska träffas 9 januari. Anns mail: ann.k.zyto@skane.se    Enas om att Ann eller 
någon annan representant för gruppen kommer till styrelsemötet, som planeras till 2/3 -07, för 
avstämning. 
 
§ 8 
SHPFs kontakter med andra organisationer. 
Gunilla rapporterar om tankarna kring professionsrådets koppling till yrkesföreningarna. 
 
§9 
POMS-bladet. 
Nytt POMS-blad går ut 12/12, ca 25 sidor. Årsmötesprotokollet är med där.  
Tobias väcker frågan om förändringar av föreningens hemsida. 
§10 
Styrelsens sida. 
Inga skriver. 
 
§11 
Uppdrag åt POMS-Handikappsykologernas yrkesförening. 
Lena Fager har föreslagit att styrelsen ska jobba med förslag på hur vi kan sprida omsorgens 
historia bland medlemmarna. Frågan bordläggs. 
 
§12 
Övriga frågor. 
-Gunilla visar artikeln i senaste Intra som handlar om POMS som blivande 35-åring och 
intervju med Gunilla och Tobias. 
-Tobias berättar att Tvärsektionen planeras läggas ner i januari -07. hab.chefernas förening 
har tagit över mycket av Tvärsektionens uppgifter. 
 
§13  
Mötet avslutades. 
Vårens möten blir 2 mars 9.30-16.00 och 21 maj 9.30-16.00 i Stockholm. Ev i 
Psykologförbundets lokaler på Vasagatan, besked kommer senare. 
 
Vid protokollet                                     Justeras 
 
Carina Åsling                                        Gunilla Svensson 
sekreterare                                            ordförande 
 



 


